
 
 

Forum Stad, 3 december 2024 

Agendapunt 13: Vragenuur  

 

Vragen PvdA gemeenteraadsfractie inzake:  

“Toch geen verplichte nestkasten voor vogels en vleermuizen bij nieuwbouw” 

Een domper voor vogels en vleermuizen in Nederland. Minister Mona Keijzer 
(Volkshuisvesting) schrapt de verplichting om vanaf volgend jaar nestplekken op te leveren 
voor vogels en vleermuizen bij elk nieuwbouw- en (grootschalig) renovatieproject. De 
verschillende natuurorganisaties zijn hierover erg teleurgesteld.  

,,Dit is een flinke tegenvaller voor de natuur.”  

 

De fractie van de PvdA geeft hierover de volgende vragen: 

1. Het schrappen van deze verplichting wat betekend dat voor onze huidige en toekomstige 
herontwikkelingen en bouwplannen in de Stad?  
 

2. Blijft Rijswijk streven – in het programma van eisen - naar o.a. nestplekken voor vogels en 
vleermuizen bij nieuwbouwprojecten en herontwikkelingen in de stad of zijn wij vanaf 
volgend jaar overgeleverd aan de goodwill van de ontwikkelaars? 

 

PvdA gemeenteraadsfractie 
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